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      O b e c  K r u m v í ř ,  Krumvíř č. 184, PSČ 69173 

 

Zápis ze schůze Zastupitelstva obce 

 konané dne 30.12.2024 č. 6/2024                                                              

 

  
 

Předsedající starosta Obce Krumvíř Jaroslav Komosný zahájil 6. zasedání Zastupitelstva obce 

(dále jen „ZO“) v 19.00 hodin, všechny přivítal a konstatoval, že zasedání bylo svoláno řádně 

a včas. Konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina členů ZO, zastupitelstvo je tedy 

usnášeníschopné. Sdělil jména omluvených členů ZO. 
 

Přítomni, omluveni, nepřítomni: viz prezenční listina 

 

Všichni přítomní souhlasí se zveřejněním v souladu s GDPR. 

 

Bod č.I. 

 

Technický bod 

Zapisovatelkou byla určena Jana Komosná  

 

Jaroslav Komosný konstatoval, že zápis ze zasedání číslo 5/2024 byl řádně ověřen a je 

vyložen k nahlédnutí, námitky proti zápisu nebyly podány.  

 

Jaroslav Komosný vyzval zastupitele, aby podali návrhy na ověřovatele zápisu o průběhu 6. 

zasedání ZO. Navrženi byli pan Lukáš Kobylka a pan Mgr. Ondřej Luskač, kteří vyslovili 

s návrhem souhlas. 

 

Usnesení č. 42/24/Z 6 

Zastupitelstvo obce Krumvíř schvaluje za ověřovatele zápisu o průběhu 6. zasedání ZO pana 

Lukáše Kobylku a pana Mgr. Ondřeje Luskače. 

 

Hlasování č. 1:  

Pro 12: Jaroslav Komosný, Martin Valihrach, Jaroslav Hrabec, Martin Hrabec, Vojtěch 

Veselý, Mgr. Ondřej Luskač, Lukáš Kobylka, Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Miroslav 

Ledahudec, Bc. Petra Winklerová, Mgr. Petra Konečná, Zdeněk Luskač 

Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

Bod č. II. 

 

Usnesení č. 43/24/Z 6 

Zastupitelstvo obce Krumvíř schvaluje následující program 6. zasedání Zastupitelstva Obce  

Krumvíř: 

 

I. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu. 
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II. Schválení programu jednání O. Z.: 

 

1. Rozpočtové opatření č. 13/2024. 

2. Rozpočet obce na rok 2025. 

3. Střednědobý výhled rozpočtu obce Krumvíř na rok 2026 - 2028. 

4. Inventury obecního majetku 2024, složení inventurních komisí.  

5. Různé. 

6. Závěr. 

 

Hlasování č. 2.:        

Pro 12: Jaroslav Komosný, Martin Valihrach, Jaroslav Hrabec, Martin Hrabec, Vojtěch 

Veselý, Mgr. Ondřej Luskač, Lukáš Kobylka, Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Miroslav 

Ledahudec, Bc. Petra Winklerová, Mgr. Petra Konečná, Zdeněk Luskač 

Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

Bod č. 1. 

Rozpočtové opatření č. 13/2024 

Materiály uvedl Jaroslav Komosný 

 

- Rozpočtové příjmy se zvyšují z 58 362 700,-Kč na 60 837 300,-Kč 

- Rozpočtové výdaje se zvyšují z 83 589 200,-Kč na 83 590 300,-Kč 

- Financování je 22 753 000,-Kč. 

 

Usnesení č. 44/24/Z 6 

 

- Zastupitelstvo obce Krumvíř schvaluje Rozpočtové opatření č. 13/2024. 

 

Hlasování č. 3.:        

Pro 12: Jaroslav Komosný, Martin Valihrach, Jaroslav Hrabec, Martin Hrabec, Vojtěch 

Veselý, Mgr. Ondřej Luskač, Lukáš Kobylka, Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Miroslav 

Ledahudec, Bc. Petra Winklerová, Mgr. Petra Konečná, Zdeněk Luskač 

Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

Bod č. 2. 

Rozpočet Obce Krumvíř na rok 2025 

Materiály uvedl Jaroslav Komosný 

 

- Návrh rozpočtu obce Krumvíř na rok 2024 byl zveřejněn na úřední a elektronické 

úřední desce dne 11.12.2024. 

- Ve výdajích rozpočtu snížit položku 3231 základní umělecké školy z navržených      

10 000,-Kč na 5 000,-Kč (o 5 000,-Kč míň). Jde o příspěvek Základní umělecké školy 

Klobouky u Brna. 

- Ve výdajích rozpočtu přibyla položka 4339 Ostatní sociální péče a pomoc rodině a 

manželství ve výši 10 000,-Kč. Jde o příspěvek Institutu rodinného času, z.s., Uhřice – 

„Skřítci“ Dětská skupina. 

 

Příspěvky pro místní organizace na rok 2025 

Materiály uvedl Jaroslav Komosný 
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Žádosti o příspěvky pro místní organizace: 

- Spolek pro muzeum – 100 000,-Kč 

- Sportovní akademie Kyjov z.s. – 60 000,-Kč 

- Malovaný kraj – 4 000,-Kč 

- Svaz tělesně postižených Bořetice – 3 000,-Kč 

- Římskokatolická farnost Krumvíř – 150 000,-Kč 

- Dětský folklorní soubor Pantlička Krumvíř, z.s. – 50 000,-Kč 

- Institut rodinného času, z.s. – „Skřítci“ Dětská skupina – 30 000,-Kč 

- ZUŠ Klobouky u Brna – 5 000,-Kč 

- SK Krumvíř, z. s. – 980 000,-Kč 

 

 

Mgr. Věra Colledani – letos na muzeu proběhla instalace neinvazivního odvlhčování. Výdaje 

     byly ve výši 100 000,-Kč, dotace 70 000,-Kč. 

     Žádají o příspěvek ve výši 100 000,-Kč hlavně kvůli ČOV. Je potřeba 

                                     vybudovat kanalizaci k napojení a WC. Splachování bude prováděno 

                                     dešťovou vodou. 

     Má přislíbenou dotaci na kavárnu na muzeu od Kofoly. 

     Od 1.3.2025 bude na OSVČ. Bude mít více času věnovat se činnosti 

     na muzeu. Dotace z JMK jsou poskytovány na činnosti ne na opravy.  

                                     Je potřeba vykopat drenáže kolem muzea. 

     Má spoustu nápadů a plánů. Např. po dlouhé době vytvořit kalendář s 

tématem poděkování pejskařům za uklízení exkrementů po psech       

nebo Krumvířský betlém. 

 

Usnesení č. 45/24/Z 6 

 

- Zastupitelstvo obce Krumvíř schvaluje Veřejnoprávní smlouvu mezi Obcí Krumvíř a 

Spolkem Pro muzeum na částku 100 000,-Kč. 

 

Hlasování č. 4.:        

Pro 12: Jaroslav Komosný, Martin Valihrach, Jaroslav Hrabec, Martin Hrabec, Vojtěch 

Veselý, Mgr. Ondřej Luskač, Lukáš Kobylka, Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Miroslav 

Ledahudec, Bc. Petra Winklerová, Mgr. Petra Konečná, Zdeněk Luskač 

Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

Usnesení č. 46/24/Z 6 

 

- Zastupitelstvo obce schvaluje Veřejnoprávní smlouvu mezi Obcí Krumvíř a 

Sportovní akademií Kyjov z. s. na částku 40 000,-Kč. 

- Částka byla snížena z požadovaných 60 000,-Kč na 40 000,-Kč z důvodu výběru 

poplatku od klientů. 

 

Hlasování č. 5.:  

Pro 12: Jaroslav Komosný, Martin Valihrach, Jaroslav Hrabec, Martin Hrabec, Vojtěch 

Veselý, Mgr. Ondřej Luskač, Lukáš Kobylka, Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Miroslav 

Ledahudec, Bc. Petra Winklerová, Mgr. Petra Konečná, Zdeněk Luskač 

Proti 0, Zdržel se 0 
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Usnesení č. 47/24/Z 6 

 

- Zastupitelstvo obce schvaluje Darovací smlouvu mezi Obcí Krumvíř a Malovaným 

krajem na částku 4 000,-Kč. 

 

Hlasování č. 6.:  

Pro 12: Jaroslav Komosný, Martin Valihrach, Jaroslav Hrabec, Martin Hrabec, Vojtěch 

Veselý, Mgr. Ondřej Luskač, Lukáš Kobylka, Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Miroslav 

Ledahudec, Bc. Petra Winklerová, Mgr. Petra Konečná, Zdeněk Luskač 

Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

Usnesení č. 48/24/Z 6 

 

- Zastupitelstvo obce schvaluje Darovací smlouvu mezi Obcí Krumvíř a Svazem 

tělesně postižených Bořetice na částku 3 000,-Kč. 

 

Hlasování č. 7.:  

Pro 12: Jaroslav Komosný, Martin Valihrach, Jaroslav Hrabec, Martin Hrabec, Vojtěch 

Veselý, Mgr. Ondřej Luskač, Lukáš Kobylka, Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Miroslav 

Ledahudec, Bc. Petra Winklerová, Mgr. Petra Konečná, Zdeněk Luskač 

Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

Jaroslav Komosný – p. Strbík, ekonom Římskokatolické farnosti při podání žádosti o dotaci, 

                       uvedl, že by chtěl upřesnit použití financí v roce 2024, že byly 

            použity trošku na jiné ošetření hlavního oltáře, ne na chemické. 

Bc. Petra Winklerová – jde o jiný záměr, než bylo uvedeno v žádosti o dotaci na rok 2024. 

      Byla použita jiná technologie k ošetření oltáře (vyčištěn povrch oltáře  

                                       a proveden sanační zásah proti dřevokaznému hmyzu). 

Martin Valihrach – žádalo se o 150 000,-Kč. Mělo jít o chemické ošetření proti dřevokazným 

                                houbám a hmyzu po povrchu. Ošetření provedeno i zevnitř. Cena 

                                restaurování a ošetření byl rozdíl asi 70 000,-Kč. Byla provedena dvě 

                                nacenění. Jedno nacenění bylo ve výši 300 000,-Kč včetně DPH a druhé 

                                ve výši 560 000,-Kč bez DPH. 

 

Usnesení č. 49/24/Z 6 

 

- Zastupitelstvo obce schvaluje Veřejnoprávní smlouvu mezi Obcí Krumvíř a 

Římskokatolickou farností na částku 150 000,-Kč. 

 

Hlasování č. 8.:  

Pro 12: Jaroslav Komosný, Martin Valihrach, Jaroslav Hrabec, Martin Hrabec, Vojtěch 

Veselý, Mgr. Ondřej Luskač, Lukáš Kobylka, Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Miroslav 

Ledahudec, Bc. Petra Winklerová, Mgr. Petra Konečná, Zdeněk Luskač 

Proti 0, Zdržel se 0 
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Usnesení č. 50/24/Z 6 

 

- Zastupitelstvo obce schvaluje Veřejnoprávní smlouvu mezi Obcí Krumvíř a DFS 

Pantlička na částku 50 000,-Kč. 

 

Hlasování č. 9.:  

Pro 12: Jaroslav Komosný, Martin Valihrach, Jaroslav Hrabec, Martin Hrabec, Vojtěch 

Veselý, Mgr. Ondřej Luskač, Lukáš Kobylka, Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Miroslav 

Ledahudec, Bc. Petra Winklerová, Mgr. Petra Konečná, Zdeněk Luskač 

Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

Usnesení č. 51/24/Z 6 

 

- Zastupitelstvo obce schvaluje Darovací smlouvu mezi Obcí Krumvíř a Institutem 

rodinného času, z.s. Uhřice – „Skřítci“ Dětská skupina na částku 10 000,-Kč. 

- Částka byla snížena z požadovaných 30 000,-Kč na 10 000,-Kč z důvodu výběru 

poplatku od klientů. 

 

Hlasování č. 10.:  

Pro 12: Jaroslav Komosný, Martin Valihrach, Jaroslav Hrabec, Martin Hrabec, Vojtěch 

Veselý, Mgr. Ondřej Luskač, Lukáš Kobylka, Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Miroslav 

Ledahudec, Bc. Petra Winklerová, Mgr. Petra Konečná, Zdeněk Luskač 

Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

Usnesení č. 52/24/Z 6 

 

- Zastupitelstvo obce schvaluje Darovací smlouvu mezi Obcí Krumvíř a Základní 

uměleckou školou Klobouky u Brna na částku 5 000,-Kč. 

 

Hlasování č. 11.:  

Pro 12: Jaroslav Komosný, Martin Valihrach, Jaroslav Hrabec, Martin Hrabec, Vojtěch 

Veselý, Mgr. Ondřej Luskač, Lukáš Kobylka, Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Miroslav 

Ledahudec, Bc. Petra Winklerová, Mgr. Petra Konečná, Zdeněk Luskač 

Proti 0, Zdržel se 0 

 

Jaroslav Komosný – vyzval p. Jaroslava Hrabce k odůvodnění použití požadované dotace ve 

            výši 980 000,-Kč na rok 2025. 

Jaroslav Hrabec – jde hlavně o náklady na provoz a údržbu, pravděpodobně bude rozšířena  

        přípravka.  

        Navýšení požadované dotace je z důvodu toho, že plánovaná renovace 

                              závlahy na hřišti nebyla provedena. Musí se zrekonstruovat napájení rozva- 

        děče, čerpadlo a ostřikovače. Naposledy v roce 2007 proběhla rekonstrukce 

                              kabin na hřišti. Žádná další investice neproběhla. Je potřeba v kabinách  

            vymalovat, zrenovovat sanitární zařízení (sprchy, WC), dále pak topení. 

        Místnost pro rozhodčího je malá. Jezdí vždy celkem rozhodčí. Je potřeba 

        místnost rozšířit (jde o výtku z Kraje). Dojde ke stavebním úpravám. Již 

        dvakrát byla udělena SK Krumvíř pokuta. 

Vojtěch Veselý – to je vše, co jste říkali i loni. Nic z toho jste letos nevybudovali (výmalba, 
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       rekonstrukce, investice, ostřikovače)? 

Bc. Petra Winklerová – procházela si vyúčtování dotace za rok 2024 a cca 250 000,-Kč až 

                                       300 000,-Kč jsou v rozporu s použitím dotace na provoz. Využity 

                                       byly na nákup hráčů a pokuty od FAČR. 

Jaroslav Hrabec – ne, nic z toho jsme nevybudovali. Nákup hráčů provoz je. 

Martin Valihrach – dotace je na provoz zařízení. K úpravě nemovitosti a sportovního zařízení. 

Jaroslav Komosný – pravděpodobně jsou peníze potřeba i na jiné věci a na činnost. 

Ing. Miroslav Ledahudec – v žádosti trochu rozepsat na co budou peníze použity. 

Bc. Petra Winklerová – napsat do žádosti, na co konkrétně se peníze použijí. Už loni byl  

      problém s vyúčtováním. To se jí nelíbí. Vyúčtování dotace nekores- 

          ponduje se žádosti o dotaci. 

Mgr. Ilona Zárubová – to se pak špatně rozhoduje o přidělení dotace. 

Vojtěch Veselý – peníze nejsou použity na to, co jste žádali. 

Martin Valihrach – v žádosti o dotaci by mělo být uvedeno na provoz klubu, ne na provoz  

          sportovního zařízení. Dotace by se správně měla vrátit. 

          Bylo by dobré rozhodnout, jak a v jaké výši spolek podporovat. 

Bc. Petra Winklerová – pokud se dohodneme, že dotace byla určena na provoz klubu, tak  

      problém nebude. 

      Navrhovala by do žádosti o dotaci na rok 2025 uvést rozdělení na cca 

      pět položek (např. energie, členství, investice, provoz hřiště, provoz 

      klubu, atd.). 

Ing. Miroslav Ledahudec – poté se uvidí, zda byly peníze použity, tak jak měly být. 

Jaroslav Hrabec – dobře, nemá s tím problém. Rozepíše do tabulky, na co konkrétně byly 

        peníze použity. Do žádosti o dotaci na rok 2025 doplní, na co konkrétně 

        budou peníze použity. 

Mgr. Ilona Zárubová – jaké má spolek další příjmy? Vybíráte vstupné a za členství? 

Jaroslav Hrabec – vstupné se vybírá jen na utkáních mužstva A. Na vstupném se vybere  

        cca 70 000,-Kč a členství se vybírá 500,-Kč/osobu (cca 70 kluků). 

 

Ing. Miroslav Ledahudec – navrhoval by, schválit částku nižší a na příštím zasedání, po  

            doplnění žádosti o dotaci, částku dotace doschválit. 

Mgr. Ilona Zárubová – navrhovala by, schválit výši částky dotace jako loni. 

Mgr. Ondřej Luskač – zjišťoval příspěvky sportovních klubů po okolí. Např. Velké Bílovice  

    dostávají od obce 600 tis. Kč. Dostanou ale dost peněz od sponzorů,  

 Mutěnice 750 tis. Kč + 300 tis. Kč na energie a hospodáře. 

Martin Valihrach – doplnit žádost o dotaci za požadované, ale teď ta výše částky. Částku by 

          nedělil. Lze žádat o dotaci i během roku? 

Jaroslav Komosný – navrhoval by, na dalším zasedání částku doschválit. 

Jaroslav Hrabec – vznesl dotaz, jakým způsobem mají žádost o dotaci upravit. 

Hana Jakubčíková – audit žádosti a vyúčtování dotací kontroluje. Rozdělení peněz na provoz  

            zařízení a provoz klubu. 

            Lze žádat o dotaci i během roku. 

Bc. Petra Winklerová – organizace by měla tušit, zhruba, co bude během roku dělat. 

Hana Jakubčíková – poskytnutý dar se nevyúčtovává (cca do výše 20 000,-Kč), poskytnutá 

            dotace se vyúčtovává. 

Martin Valihrach – musíme tedy rozhodnout, zda dát hned celou částku nebo ji rozdělit. 

Jaroslav Komosný – kolik je tedy potřeba na provoz? 

Jaroslav Hrabec – nákup hráčů se letos nepředpokládá. 

Lukáš Kobylka – říct nějaké návrhy. 

Vojtěch Veselý – jedná se o velké navýšení. 
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Martin Valihrach – dal by celou částku, ale občané budou nadávat. Požadovaná částka je 

          vysoká. 

Mgr. Ilona Zárubová – navýšení dotace musí být někde vidět. 

Lukáš Kobylka – vše se zdražuje. Peníze jsou na provoz klubu. 

Ing. Miroslav Ledahudec – teď bychom schvalovali peníze na to, co ještě neproběhlo, 

Bc. Petra Winklerová – pokud během roku proběhne nějaká investice, tak se proplatí. 

Jaroslav Komosný – navrhoval by schválit původní částku dotace ve výši 650 000,-Kč.  

            Poté, až se nějaké práce provedou, dotace se navýší. 

Mgr. Ilona Zárubová – celou částku by neschvalovala. Striktně požadovat rozdělení, co 

     je na provoz. 

Jaroslav Komosný – konstatoval, že částka 980 000,-Kč je strop. Investice 330 000,-Kč,  

            příspěvek na provoz 650 000,-Kč. 

Ing. Miroslav Ledahudec – oddělit provoz klubu. 

     

Usnesení č. 53/24/Z 6 

 

- Zastupitelstvo obce schvaluje Veřejnoprávní smlouvu mezi Obcí Krumvíř a SK 

Krumvíř, z.s. na částku 980 000,-Kč. 650 000,-Kč na provoz sportovního zařízení a 

klubu bude vyplaceno po podpisu smlouvy. Dále po předložení faktur za provedené 

opravy, údržbu a investice kabin, hřiště se proplatí do maximální výše 330 000,-Kč. 

 

Hlasování č. 12.:  

Pro 9: Jaroslav Komosný, Martin Valihrach, Vojtěch Veselý, Mgr. Ondřej Luskač,  

Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Miroslav Ledahudec, Bc. Petra Winklerová, Mgr. Petra 

Konečná, Zdeněk Luskač 

Proti 0, Zdržel se 3: Lukáš Kobylka, Jaroslav Hrabec, Martin Hrabec 

 

 

Mgr. Ilona Zárubová – vznesla dotaz ohledně knihovny. Kolik by paní knihovnice chtěla 

     na knížky? 

Bc. Petra Winklerová – ano, jakou by měla paní knihovnice představu? 

Jaroslav Komosný – pozve paní Šidlíkovou na ZO. 

Hana Jakubčíková – paní Šidlíkové se platí za 50h/měsíc (26 000,-Kč knížky, 80 000,-Kč 

            mzda + další výdaje) 

Bc. Petra Winklerová – provozní doba knihovny je cca 12h. 

 

 

Došlo ke změně: 

▪ položka 3231 základní umělecké školy byla změněna částka z 10 000,-Kč na  

5 000,-Kč 

▪ položka 4339 Ostatní sociální péče a pomoc rodině a manželství byla přidána ve výši 

10 000,-Kč 

 

Celkové výdaje Rozpočtu Obce Krumvíř na rok 2025 tedy činí 17 949 200,-Kč, celkové 

příjmy Rozpočtu Obce Krumvíř na rok 2025 tedy činí 27 770 900,-Kč a financování  

9 821 700,-Kč. V rámci Rozpočtu Obce Krumvíř na rok 2025 je schválen sociální fond Obce. 

Viz. příloha zápisu. 
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Usnesení č. 54/24/Z 6 

 

- Zastupitelstvo obce schvaluje Rozpočet obce Krumvíř na rok 2025. Podmínka 

vyúčtování dotací za předešlý rok. Jinak se dotace nevyplatí. 

 

Hlasování č. 13.:  

Pro 12: Jaroslav Komosný, Martin Valihrach, Jaroslav Hrabec, Martin Hrabec, Vojtěch 

Veselý, Mgr. Ondřej Luskač, Lukáš Kobylka, Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Miroslav 

Ledahudec, Bc. Petra Winklerová, Mgr. Petra Konečná, Zdeněk Luskač 

Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

Bod č. 3. 

Střednědobý výhled rozpočtu obce Krumvíř na rok 2026 - 2028  

Materiály uvedl Jaroslav Komosný 

 

- Návrh střednědobého výhledu rozpočtu obce Krumvíř na rok 2026 - 2028 byl 

zveřejněn na úřední a elektronické úřední desce dne 11.12.2024. 

 

Usnesení č. 55/24/Z 6 

 

- Zastupitelstvo obce Krumvíř schvaluje Střednědobý výhled rozpočtu obce Krumvíř na 

rok 2026 - 2028.  

 

Hlasování č. 14.:        

Pro 12: Jaroslav Komosný, Martin Valihrach, Jaroslav Hrabec, Martin Hrabec, Vojtěch 

Veselý, Mgr. Ondřej Luskač, Lukáš Kobylka, Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Miroslav 

Ledahudec, Bc. Petra Winklerová, Mgr. Petra Konečná, Zdeněk Luskač 

Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

Bod č. 4 

Inventarizace obecního pozemku za rok 2024, složení inventarizačních komisí 

Materiály uvedl Jaroslav Komosný 

 

- INVENTARIZAČNÍ KOMISE: 

Předseda: Ing. Petra Foretníková 

Členové inventarizační komise: 

- Členové: Jaroslav Komosný, Hana Jakubčíková 

- Dílčí inventarizační komise: 

Základní škola a Mateřská škola: Martin Valihrach, Mgr. Ivana Lexová 

Obecní úřad, knihovna: Bc. Petra Winklerová, Alena Šidlíková, Jana Komosná 

Hasiči: Lukáš Kobylka, Ondřej Němeček 

Kulturní dům, objekt na stadioně a tělocvična: Romana Boháčová, Mgr. Ondřej 

Luskač 

Místní hospodářství: Jaroslav Hrabec, Petr Boháč. 
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Usnesení č. 56/24/Z 6 

 

- Zastupitelstvo obce schvaluje inventarizaci majetku obce Krumvíř a složení 

inventarizačních komisí na rok 2024. 

 

Hlasování č. 15.:  

Pro 12: Jaroslav Komosný, Martin Valihrach, Jaroslav Hrabec, Martin Hrabec, Vojtěch 

Veselý, Mgr. Ondřej Luskač, Lukáš Kobylka, Mgr. Ilona Zárubová, Ing. Miroslav 

Ledahudec, Bc. Petra Winklerová, Mgr. Petra Konečná, Zdeněk Luskač 

Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

Bod č. 5 

Různé 

Materiály uvedl Jaroslav Komosný 

 

- VaK Hodonín žádají Obec Krumvíř o zaplacení 400 000,-Kč za projekt vodovodního 

řadu z důvodu urychlení. Chtěli by provést výměnu stávajícího vodovodního řadu při 

rekonstrukci hlavní silnice a chodníků. 

- K poruchám řadu zde dochází. Díky prováděné rekonstrukci chodníků by měli nižší 

náklady při výměně řadu. 

 

Ing. Miroslav Ledahudec – konstatoval, že jde o zájem VaKu Hodonín. Náklady budou mít 

            nižší, když nebudou muset povrchy dávat do původního stavu. 

Martin Valihrach – konstatoval, že se musí VaKu Hodonín dát vědět, že se zaplacením jejich 

                               projektu nesouhlasíme. 

Jaroslav Komosný – konstatoval, že Vak Hodonín zkontaktuje a sdělí jim, že s úhradou jejich  

                                  projektu nesouhlasíme.  

 

Martin Valihrach – vznesl dotaz ohledně složení členů finančního výboru. Kdo je členem a 

          koho přidělíme, když pan Tomáš Vostřák na funkci rezignoval? 

Jaroslav Komosný – členem je Bc. Petra Winklerová a Ing. Petra Foretníková. Může se někdo 

            přidělit, ale nemusí. 

Martin Valihrach – pořešíme to na příštím ZO. 

 

Martin Valihrach – cena za kanalizační přípojku ZŠ a MŠ Krumvíř je vysoká. Řešilo se to na  

          radě. Dostavil se p. Koutný, který přípojku prováděl. Uvedl, že cena za 

          metr 3 500,-Kč je v této lokalitě běžná.  

          Nechal nacenit firmou kompletně na klíč a za metr chtěli cca od 1 200,-Kč 

          do 1 600,-Kč dle hloubky a náročnosti výkopu. 

          Jemu osobně se cena za připojení ZŠ a MŠ nelíbí. Je to moc. 

          Pokud to p. Koutný dělá za tuto cenu i občanům, tak to je hodně. 

Jaroslav Komosný – nikdo nevěděl, že se tam bude muset kopat celá trasa ze zadní části 

            školy. Plánované bylo jednoduché napojení. 

Mgr. Ilona Zárubová – pokud se cena věděla dopředu, tak to asi nezměníme. 

Jaroslav Komosný – cenu za metr věděl.   

 

 

Předsedající Jaroslav Komosný ukončil po projednání všech bodů programu 6. zasedání  

Zastupitelstva obce ve 21:45 hodin. 
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Ověřovatelé:       Lukáš Kobylka         ………………………………      

                  

 

 

                             Mgr. Ondřej Luskač                 ………………………………

  

 

 

Starosta obce:    Jaroslav Komosný   ………………………………         

    

 

 
Vyhotoveno dne: 3.1.2025 


